
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens ridklubb 2013-07-29 

Närvarande: Jan Isberg, Susanne Andersson, Sofia Johansson, Maria Andersson och Cecilia Myrén. 

Mötet förklaras för öppnat. 

Till mötes ordförande valdes Jan Isberg. 

Till mötessekreterare valdes Cecilia Myrén. 

Till justerare valdes Susanne Andersson. 

Föregående protokoll gicks igenom. 

Ekonomin är ansträngd. Diskussioner kring hur vi ska komma till rätta med ekonomin uppstår. 
Funderingar kring ”frukostridning”, ”friskvårdsgrupper”, voltige och andra typer av barn- och 
ungdomsridning samt ridning för nya grupper som vi inte har hos oss idag t.ex. pensionärsgrupper. 

Styrelsen beslutar att alla termins-ridavgifter kommer att faktureras med start höstterminen 2013. 

Jan har fått besked om att värmeverket inte vill ta emot hästgödseln därför att det blir en för 
omständlig hantering. 

Inga övriga frågor fanns så här efter sommaruppehållet. 

Nästa styrelsemöte blir måndagen den 12 augusti kl. 18.00 i cafeterian. 

 

Cecilia Myrén   Susanne Andersson 

Sekreterare   Justerare 

 


